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Kasvun ja oppimisen lautakunta 15.01.2025 § 4 
 
 

§ 4 
Päätökset ja kirjelmät 

 
Valmistelijat / lisätiedot: 
Yli-Luoma Emmi 
 
 etunimi.sukunimi@espoo.fi 
 Puhelinnumero 09 816 21 
 

Päätösehdotus Esittelijä 
 Kasvun ja oppimisen toimialajohtaja Rinta-aho Harri 

 
Kasvun ja oppimisen lautakunta merkitsee tiedoksi seuraavat valtuuston 
9.12.2024 hyväksymät toivomukset: 
 
§ 119 
Vuoden 2025 talousarvion ja taloussuunnitelman hyväksyminen (Osittain 
pöydälle 4.12.2024) 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo satsaa maahanmuuttajataustaisten kotiäitien 
suomen ja ruotsin kielen opetukseen, vahvistaa heidän kotoutumistaan 
sekä vaikuttaa valtion suuntaan riittävän rahoituksen saamiseksi 
toimintaan jatkossakin. 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo huolehtii päiväkodeissa ja kouluissa olevien 
lasten turvallisesta lääkehoidosta järjestämällä työntekijöille heidän 
tarvitsemaansa koulutusta ja perehdytystä. 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo ottaa tavoitteekseen asemoitua 
lukemiskulttuurin johtavaksi kaupungiksi Suomessa pyrkien tässä 
roolissaan kehittämään jatkuvasti uusia keinoja edistää lasten, nuorten ja 
aikuisten lukemista. 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo kiinnittää erityistä huomiota 
liikenneturvallisuuteen koulujen ja päiväkotien läheisyydessä. 
 
Valtuusto toivoo, että etsivään nuorisotyöhön panostettaisiin 
nuorisotyöttömyyden hillitsemiseksi. 
 
Valtuusto toivoo, että tarve Perusmäen koulun rakentamishankkeelle 
arvioidaan valtuuston asettamien POKE-alueen tavoitteiden mukaisesti 
siten, että suunnittelun jälkeen rakentamishanke on valmis tarpeen 
mukaan mahdollisimman pian. 
 
Valtuusto toivoo, että päiväkotien sisäilmastointilaitteet käytäisiin läpi ja 
pidettäisiin huolta, että päiväkotien sisälämpötilat pysyisivät siedettävinä. 
Nyt vanhoissa päiväkodeissa sisätilalämpötilat ovat liian korkeat ja 
ilmastointeja ei joko ole tai ne eivät toimi. 
 
§ 129 
Valtuustoaloite eläinperäisten tuotteiden käytön puolittamiseksi julkisissa 



ruokapalveluissa vuoteen 2030 mennessä 
 
Valtuusto toivoo, että kouluissa pyritään motivoimaan jatkuvasti uusilla 
tavoilla oppilaita sekä ala- että yläkouluissa ottamaan myös kasvisruokaa 
lautaselle, vaikka oppilas valitsisi lautaselle pääasiassa lihavaihtoehdon. 
 
Valtuusto toivoo, että koulujen ruokatarjonnassa kiinnitettäisiin 
ensisijaisesti huomiota ruuan maistuvuuteen, terveelliseen 
monipuolisuuteen ja määrärahojen puitteissa kotimaisuuteen. 
 

Käsittely  
Kasvun ja oppimisen toimialajohtajan estyneenä ollessa asian esitteli 
talous- ja hallintojohtaja Timo Ketonen. 
 

Päätös 
Kasvun ja oppimisen lautakunta: 
 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

Selostus  
Espoon kaupungin hallintosäännössä todetaan: "Valtuuston hyväksymät 
aloitteisiin annetut vastauksen ja valtuuston niihin tekemät toivomukset 
lähetetään tiedoksi niille lautakunnille ja kaupunkikonsernin yksiköille, 
joiden toimialaan aloitteet liittyvät. Hyväksytyt vastaukset ja niihin tehdyt 
toivomukset otetaan huomioon kaupungin toimintasuunnitelman ja 
talousarvion valmistelussa." 
 
(Espoon kaupungin hallintosääntö, osa I Luottamustoimielimet, § 7 
Valtuutettujen aloitteet ja talousarvioaloitteet) 

 
Valtuuston päätökset 9.12.2024 on luettavissa kokonaisuudessaan 
valtuuston pöytäkirjasta. 
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